
Poročilo z zbora  članov MDI Novo Mesto  20.3.2015 

 

Prisotne na zboru je pozdravil predsednik društva g. Alojz Golob. 

  

Na zboru članov so bili prisotni: župan Novega mesta Gregor Macedoni, in predsedniki 

sosednjih društev: DI Ribnica in  DI Metlika. 

 

Predsednik je podal  dnevni red zbora članov, katerega so že predhodno  prejeli .  

Prisotni so potrdili predlagani  poslovnik o delu zbora članov, ki ga imajo za obdobje štirih let. 

Po izvolitvi delovnih teles, so potrdili dnevni red in zbor članov  je potekal po sprejetem 

dnevnem redu. Predstavljena so bila poročila za leto 2014 (poročilo o delu izvršnega odbora, 

poročilo nadzornega odbora, poročilo častnega razsodišča in letno poročilo).  

Verifikacijska komisija je poročala, da je zbor sklepčen in lahko nadaljujejo z delom. Iz poročila 

je bilo razvidno, da so poslovali pozitivno. Poročila so bila soglasno sprejeta. 

Predsednik društva je podala  program dela in finančni plan  MDI Novo mesto za leto 2015. 

Program dela in finančni plan za leto 2015 je bil soglasno sprejet.  

Že med poročili se je razvila razprava o internih zadevah poslovanja društva, določili so 

komisijo, ki bo opravila pregled dokumentov za tri letno obdobje in podala ugotovitve z pisno 

obrazložitvijo vsem članom, da ne bo več kakih nesporazumov. 

V svojem nagovoru sem pozdravila prisotne v imenu ZDIS, jih pohvalila za uspešno izvajanje 

posebnih socialnih programov, katerih pa ne bi mogli tako uspešno izvedeni  brez prostovoljcev, 

ki opravijo veliko dela na terenu, katerega bi  morale opravljati  druge Javne službe. Navezala 

sem se na krčenje pravic invalidov Zakon o loterijskih sredstvih in  Javna dela, kateri so 

pomembni  tudi za naše invalide. 

Zahvalila sem se vodstvu društva in prostovoljcem za ogromno opravljenega dela in jim zaželela 

uspešno delo v bodoče. 

 

 

Zdenka Ornik 

 

Odhod iz Hajdoš :    12,15 

Prihod v Hajdoše:    20,40 

Osebni avto:           356 km 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


